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Posiedzeniu przewodniczył Pan Kamil Biernaczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Protokolantka – Ewelina Masztalerz 

Załączniki: lista obecności, projekty uchwał w sprawie podatków 

Zaproszeni goście: 1. Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo 

        2. Pani Joanna Nowacka  – Zastępca Wójta Gminy 

        3. Pan Mirosław Krysztofiak – Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo 

        4. Radni Rady Gminy Krzemieniewo 

     

 

Dnia 18 listopada 2024 r. o godzinie 14:00, w Sali Wiejskiej w Garzynie, odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej w sprawie kontroli realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na rok 2024. W spotkaniu 

uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, zaproszeni goście oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Kamil Biernaczyk zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na rok 2024 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Kamil Biernaczyk - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich zgromadzonych 

zgodnie z listą obecności (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu 

wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący przypomniał, że protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przesłany 

Radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Do dnia posiedzenia nie wpłynęły uwagi co do protokołu. W związku 

z powyższym poddał protokół nr 6/2024 z dnia 7 października 2024 pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej. 

Protokół nr 6/2024 z dnia 7 października 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 3. Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na rok 2024. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował zgromadzonych, że na dzisiejsze posiedzenie został zaproszony 

przedstawiciel wykonawcy w osobie kierownika budowy  w celu omówienia realizacji inwestycji polegającej na 

przebudowie drogi w granicach miejscowości Garzyn przy drodze krajowej nr 12. Kierownik budowy 

szczegółowo omówił kwestie wykonanych prac na drodze. Przewodniczący podziękował za złożenie wyjaśnień 

oraz uczestnictwo w posiedzeniu. Następnie oddano głos Pani Joannie Nowackiej – Zastępcy Wójta Gminy w celu 

omówienia realizacji inwestycji w roku 2024. Pani Joanna przekazała Radnym materiał pomocniczy, w którym 

zostały wyszczególnione wszystkie inwestycje roku 2024 z uwzględnieniem nazwy zadania, wykonawcy, kosztu 
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inwestycji, a także dat realizacji. Następnie Radni zostali zapoznani z kwestiami prawno - technicznymi 

dotyczącymi realizacji inwestycji. Zostało wyjaśnione w jaki sposób wyłania się wykonawcę i czym kieruje się 

przy wyborze najkorzystniejszej oferty. Kolejno w związku z przekazanym dokumentem Pani Joanna omówiła po 

kolei każdą pozycję. Radni na bieżąco zadawali pytania na które otrzymywali odpowiedź. Szczególną uwagę 

poświęcono omówieniu inwestycji polegającej na budowie boiska wielofunkcyjnego przy Szkole w Nowym 

Belęcinie. Przeanalizowano wydatki oraz postęp prac, a także przesłanki do przedłużenia terminu wykonania. 

Władze Gminy złożyły stosowne wyjaśnienia. Radni zatrzymali się także na inwestycji polegającej na 

przebudowie mostu Lubońskiego. Wyjaśniono, że planuje się spotkanie z Nadleśniczym w celu podziału kosztów 

związanych z realizacją. W dalszej części spotkania po omówieniu reszty pozycji z dokumentu Radni pozytywnie 

odnieśli się do zaproponowanych zadań inwestycyjnych. Temat uznano za wyczerpany w związku z czym 

Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu spotkania.  

Ad 4. Wolne wnioski i głosy.  

Przewodniczący oddał głos zgromadzonym. Głos zabrał Wójt, który w pierwszej kolejności przedstawił 

informację w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie 

użyteczna. Kolejno Radni zostali poinformowani o zaplanowanej na dzień 25.11.2024 r. VII Sesji Rady Gminy 

Krzemieniewo. Władze Gminy po krótce omówili zaproponowane projekty uchwał. Radny Przemysław Klupsch 

poruszył temat działek dzierżawionych pod fermy fotowoltaiczne. Radny Marek Ślęzak poruszył potrzebę 

przycinki drzew na wysokości ścieżki w m. Pawłowice 

Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane. W związku z powyższym Przewodniczący zakończył 

posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 16:05 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:   PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

 Jerzy Ratajski   

    

 ………………………………..   

 (Członek komisji)   

   

 Marek Ślęzak    

    

   

 ………………………………..     

 (Członek komisji) 

 


